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Verslag  openbare  fractievergadering  14-10-2024 
 
Op onze vergadering in dorpshuis De Nieuwe Horn in Kolhorn 
werd uitgebreid aandacht besteed aan het goed bezochte 
raadscafé van 10 oktober waar vijf tafels klaar stonden voor 
een gesprek met de raadsleden. De punten van de beeldvor-
mende raadsagenda werden behandeld maar daarover was 
weinig discussie omdat de voorstellen brede steun verwier-
ven. Tot slot werd er teruggekeken op de eerste LDA on tour 
in winkelcentrum Sluiskolk in Anna Paulowna. Daar is een po-
sitief gevoel aan over gehouden. Zaterdag 19 oktober staat 
LDA van 11.00 uur tot 12.30 uur met de kraam in  Winkelhart 
Niedorp waar wij graag met u in gesprek willen gaan om te 
vernemen wat u van de gemeente Hollands Kroon vindt.   
     
Raadscafé  
                                                                                                                                                          - 
          - Sportpark Winkel – Nieuwe Niedorp 
             Een enthousiast bestuur licht de plannen toe en wil een brede invulling waarin ook ruimte 
            wordt geboden voor culturele activiteiten. Men gaat akkoord met de voorgestelde locatie 
            aan de Zuiderkanaalweg.                                                                                                            
          - Zwembad De Wirg                                                                                                                  
            Spreekt voorkeur uit voor nieuwbouw op het te ontwikkelen sportpark en wil daarin           
            meegenomen worden.                                                                                                                 
          - Woningbouw Kolhorn                                                                                                                       
            Een projectontwikkelaar presenteert een plan om aan de Kolhornerkade een project te     
            ontwikkelen, waarin een aantal woningen sociale huurkoop met een prijs van € 350.000,- 
            zijn opgenomen. Voor ons reden om er niet enthousiast over te zijn, te duur. Daarbij vin-  
            den we de locatie niet geschikt gezien de landschappelijke waarde van het gebied rond   
            de Kolhornerkade.                                                                                                                         
          - Woningbouw Slootdorp                                                                                                                                                           
            In het project aan de Langestraat is door het naastgelegen glastuinbouwbedrijf bezwaar 
            tegen de plaatsing van de vrijstaande woning die te dicht bij het bedrijf komt te staan        
            waardoor er gevreesd wordt voor geluidsoverlast. Volgens de gemeente zijn er metingen 
            verricht en wordt aan de normen voldaan.                                                                           
          - Iepen in Van Ewijcksluis                                                                                                         
            PWN dreigt een rij kerngezonde iepen te verwijderen omdat die boven de waterleiding      
            zouden staan. Inwoners maken hier bezwaar tegen. Uit onderzoek is gebleken dat de      
            waterleiding twee meter van de bomen af ligt. Dit is geen goede zaak. Zal in het presidium 
            aanhangig gemaakt worden.    
                                         
Raadsagenda 17-10-2024  
                                                                                                                                                                                                                              
           - Tweede bestuursrapportage 
             Daarin doet het college verslag van de financiële situatie van de gemeente.                    
             Akkoord. Valt weinig over te zeggen, ziet er goed uit.                                                                                         
           - Subsidiebeleid 2024  
             Akkoord, de specifieke uitwerking moet nog opgesteld worden.                                               
           - Evaluatie exploitatie binnenzwembaden Hollands Kroon  
             Akkoord. Tot 2030 op de huidige voet  verder gaan met De Venne, De Krieck en De Wirg, 
             daarna besluiten wat er met de zwembaden moet gebeuren. De Terp is ondergebracht in 
             Campus De Terp.                                                                                                                 - 
           - Toekomstbestendig sport-  en cultuur complex Nieuwe Niedorp – Winkel  
             Akkoord. Er wordt krediet gevraagd voor een nader onderzoek waarbij ook gekeken moet 
             worden wat de kosten zijn van het zelfstandig houden en opknappen van de bestaande 
             accommodaties in Winkel en Nieuwe Niedorp. De Rijd is uitgesloten om bij de sportpark-
             plannen betrokken te worden, dat zou kapitaalvernietiging zijn van de ruim één miljoen   
             euro die in de renovatie gestoken is. Het bad draait goed.  De fractie vindt de locatiekeu
             ze voor de Zuiderkanaalweg een goede keuze.                                              
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UIT  DE  FRACTIE 

De raadsvergadering van 17 oktober kende een grote mate van overeenstemming waardoor alle 
stukken uit de oordeelvorming unaniem werden aangenomen. Opvallend was de afwezigheid van 
de voltallige GL-fractie. Aan de vergadering voorafgaand werd de nieuwe gemeentesecretaris 
Hans van der Woude in de gelegenheid gesteld zich voor te stellen. 

Tweede bestuursrapportage 2024  
Een aantal fracties had kritiek over de samen-
stelling van de rapportage waarin onduidelijk-
heden zouden zitten en stelden dat dit slordig 
was. Zij legden nadrukkelijk neer om hierin ver-
betering aan te brengen. Inhoudelijk viel er wei-
nig aan te merken op de gepresenteerde cijfers 
die goed weergaven hoe de gemeente er voor 
staat.  
 
Subsidiebeleid 2024 en subsidieplafond 
ZuiderZeeWerken 2024  
De algemene subsidieverordening 2024 geeft 
het nieuwe subsidiebeleid een actuele, moder-
ne en juridisch kloppende basis. De nieuwe 
verordening voldoet aan alle maatstaven van 
de VNG en het Rijk. Met de vaststelling van het 
Raamwerk 2025-2028 worden de uitgangspun-
ten van het nieuwe subsidiebeleid voor de ko-
mende jaren vastgelegd. In dit Raamwerk 
wordt ook het nieuwe afwegingskader opgeno-
men, waardoor duidelijk wordt wanneer er wel 
of niet subsidie wordt toegekend in algemene 
zin. Uit de raad klonk veel waardering voor de 
aangeboden stukken en het nieuwe Raamwerk 
dat dan ook weinig discussie vroeg. 
De raad ging ook unaniem akkoord met het 
vaststellen van het subsidieplafond ZuiderZee-
Werken 2024 op € 80.00,-. 
 
Evaluatie exploitatie binnenzwembaden 
Hollands Kroon  
Op grond van de evaluatie van de exploitatie 
van de binnenzwembaden in Hollands Kroon 
wordt voorgesteld de exploitatie van de drie 
baden, De Wirg, De Krieck en De Venne, tot en 
met 2030 te ondersteunen zoals dat nu ook het 
geval is. Per bad wordt wel onderscheid ge-
maakt hoe  naar de toekomstige exploitatie te 
kijken. Dit voorstel geeft richting aan de conti-
nuering van de exploitatie tot en met 2030, re-
kening houdend met de specifieke omstandig-
heden en ambities van elk zwembad. 
Het college sprak waardering uit voor het werk 
dat de vrijwilligers doen om de zwembaden 
draaiende te houden met een positief resultaat. 
Dit werd door de raad onderschreven en de 
waardering resulteerde in brede steun en una-
nieme besluitvorming. 
 
 

T o e k o m s t b e -
stendig Sport- 
en cultuurcom-
plex Niedorp -
Winkel 
Met dit voorstel 
wordt de raad 
verzocht akkoord 
te gaan met het 
zetten van verde-
re stappen rich-
ting het ontwer-
pen en aanleg-
gen van een 
nieuw sport- en cultuurcomplex voor de kernen 
Nieuwe Niedorp en Winkel. Het vervolg betreft 
nader onderzoek naar de haalbaarheid van re-
alisatie en exploitatie van het complex en het 
voorbereiden van een samenwerkingsovereen-
komst tussen gemeente en alle deelnemende 
partijen, vertegenwoordigd door de Stichting 
Toekomstbestendig Sportcomplex (STS). 
Vanuit de raad werd er op gewezen dat het 
plan ontwikkeld moet worden in samenhang 
met de dorpsvisie, wat door het college toege-
zegd werd. Onze fractievoorzitter stelde geen 
bedenkingen te hebben. Ook hier weer unanie-
me overeenstemming en waardering voor het 
al verrichte werk. 
 
Bestemmingsplan Meertuin Slootdorp 
Basisschool De Meertuin in Slootdorp is ver-
huisd naar de nieuwe brede school. De opstal-
len aan de Langeweg in Slootdorp worden ge-
sloopt. Op deze locatie zullen 24 nieuwe wo-
ningen gerealiseerd worden. Het voornemen is 
om een plan te ontwikkelen voor verschillende 
doelgroepen. Zo staan er seniorenwoningen, 
eengezinswoningen en vrijstaande woningen 
geprogrammeerd. Ook is er plaats voor een 
praktijkruimte. Naar aanleiding van de inge-
brachte bezwaren in het raadscafé werd dit on-
derwerp door de VVD, CDA en ANDERS ! naar 
de oordeelvorming gehaald. Uit beantwoording 
door het college werd duidelijk dat uit diverse 
akoestische onderzoeken bleek dat er van 
overlast geen sprake is waardoor de bezwaren 
van de agrarisch ondernemer ongegrond zijn 
en de gevraagde verplaatsing van de woning 
niet nodig is. Met alleen de stem tegen van AN-
DERS ! is het voorstel aangenomen.  
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Geen draagvlak 
 

           Streep  door  ’prestigeproject’   
om  2,5 miljoen  drijvende zonnepanelen op IJsselmeer te plaatsen 

 
Mike Muller              

 
Den Haag Het ’prestigeproject’ om ruim 2,5 miljoen drijvende zonnepanelen op het IJsselmeer te 
plaatsen wordt afgeschoten. Minister Sophie Hermans (Klimaat en Groene Groei) zal dit binnen-
kort aan de Tweede Kamer bekendmaken, melden Haagse bronnen. 

© Archiefbeeld ANP/Beeldbewerking Mediahuis 
 
Het plan was om met miljoenen drijvende pa-
nelen tot 2 terawatt energie op te wekken in 
onze nationale regenwaterton het IJsselmeer. 
Ambtenaren van maar liefst vijf ministeries 
hebben afgelopen maanden intensief gekeken 
of er mogelijkheden zijn, maar zien veel te veel 
risico’s. Daarom wordt er een streep gezet door 
het gehele project. 
 
Drijvende zonnepanelen IJsselmeer ge-
pland bij schietgebied Defensie 
Het gaat dan niet alleen om het risico op de 
bescherming van het kwetsbare Natura2000-
gebied, maar ook over de waterkwaliteit, de 
impact op boeren en vissers én de ligging bij 
een schietgebied van Defensie. Het project 
was gepland in de buurt van de enige plaats in 
Nederland waar met zware munitie en nieuwe 
wapensystemen kan worden geoefend. 
Bronnen melden dat het afstoten van dit gebied 
voor Defensie niet acceptabel is. Ook is ambte-
lijk medegedeeld dat ‘de kans op schade aan 
zonnepanelen zeer waarschijnlijk is’. Alternatie-
ven -zoals het verplaatsen van het schietter-
rein- zijn niet kansrijk. Ook het ministerie dat 
over Ruimtelijke Ordening gaat heeft grote be-
zwaren geuit, net als de ministeries van Infra-
structuur en Waterstaat en Landbouw, Visserij, 
Voedselkwaliteit en Natuur. 

Geen draagvlak 
De afwijzing kan gezien worden als een zege 
voor de Kop van Noord-Holland, nu de ge-
meente Hollands Kroon meermaals grote be-
zwaren tegen het plan heeft geventileerd om-
dat hier geen draagvlak voor is. Eerder sneu-
velde GL-wethouder Lilian Peters van deze ge-
meente over dit plan nadat De Tele-
graaf onthulde dat zij een motie van de lokale 
gemeenteraad -waarin stond dat de raad de 
opdracht had gegeven om het plan te blokke-
ren- leek te omzeilen. 
Uit een ambtelijke notitie van de Noord-
Hollandse GL-provinciebestuurder Rosan Koc-
ken bleek dat er gesproken werd over een 
‘slimme interpretatie’ van de motie, waarna het 
vertrouwen in de GL’er werd opgezegd door de 
lokale coalitie. De pikante kwestie leidde even-
eens tot grote beroering in de provincie, waar 
zelfs een spoeddebat werd gevoerd en de rol 
van GL-bestuurder Kocken door de oppositie 
werd bekritiseerd. 
 
GL-bestuurder probeerde plan alsnog door 
te zetten 
Toch heeft de GL-bestuurder -volgens ministe-
riestukken die in handen van De Telegraaf zijn 
gekomen- daarna alsnog geprobeerd om het 
panelenplan door te zetten. Uit de documenten 
blijkt dat de provinciebestuurder onlangs nog 
het standpunt heeft ingenomen dat er 
‘onvoldoende onderbouwde redenen zijn om te 
stoppen’ en vreest dat haar eigen regionale 
energie-opwekdoelstellingen niet gehaald wor-
den. De provinciebestuurder wilde daarom 
‘doorgaan met de verdere verkenning en voor-
bereiding’ van het plan en kreeg daarbij opval-
lende steun van CDA-wethouder Harry Neder-
pelt uit Medemblik. Maar ook hij ving bot, nu 
het Rijk hier niets voor voelt en het panelen-
plan definitief afschiet. 
 

www.noordholllandsdagblad.nl , 26-09-2024 
 



LDAnieuwsbrief 147                                                                  5                                                                             oktober 2024 

Kleine windmolens, duurzaam en circulair 
 
In de raadsvergadering van 19 september jl behandelde de 
raad het concept beleidskader kleine windmolens. Doel van 
het beleidskader is binnen de gemeente het plaatsen van 
kleine windturbines op agrarische bouwvlakken in het bui-
tengebied, met een maximale ashoogte van 15 meter 
(onder voorwaarden) toe te staan. In het beleidskader klei-
ne windmolens lezen wij: 
 
Strategie duurzaamheid Hollands Kroon. 
Kleine windturbines vallen binnen het gemeentelijke pro-
gramma ‘Leefbaarheid’, in het cluster milieu. In dit program-
ma werken we aan het realiseren van de gemeentelijke kli-
maatambitie. In het coalitieakkoord hebben we duurzaam-
heid benoemd als basisprincipe. Zowel voor maatschappe-
lijk opgaven als woningbouw, bedrijventerreinen, agrari-
sche- en andere bedrijven en de inrichting van de openbare ruimte is duurzaamheid een van de 
uitgangspunten in beleid en uitvoering. Ook in de dorpsvisies is duurzaamheid een belangrijk the-
ma. We willen dat Hollands Kroon in 2050 klimaatneutraal, klimaatbestendig en circulair is. Bin-
nen het programma ‘Leefbaarheid’ werken we op basis van 4 programmalijnen aan een duurza-
me leefomgeving. Deze programmalijnen zijn:  
          1. Energie neutrale gemeente; 
          2. Klimaatbestendige gemeente; 
          3. Circulaire gemeente; 
          4. Groene gemeente. 
 
In het beleidskader worden acht voorwaarden genoemd waaraan de molen moet voldoen. Daar-
onder geen die verwijzen naar de thema’s circulair en duurzaam. De fractie diende een amende-
ment in om daaraan toe te voegen dat de wieken goed te recyclen moeten zijn, waarbij houten 
wieken de voorkeur hebben. Hiermee voldoet de kleine windturbine aan de duurzame doelstellin-
gen die de gemeente heeft opgesteld om in 2050 een circulaire economie te bereiken. Doel van 
een circulaire economie is geen afval meer te produceren door alle teruggewonnen stoffen uit re-
cycling als grondstof opnieuw te gebruiken. De uit kunststof vervaardigde rotorbladen zijn niet of 
moeilijk recyclebaar. Houten rotorbladen kunnen volledig hergebruikt worden en zijn een alterna-
tief.  
Het bedrijf EZA in Hoogezand produceert deze molens, waarbij larikshout uit de bossen van 
Staatsbosbeheer in Drenthe gebruikt wordt. De productie van deze molens is daardoor ook duur-
zaam waardoor zij goed passen binnen de kaders die Hollands Kroon in de beleidsvisie heeft 
vastgelegd. Om tot een duurzame en circulaire economie te komen is meer nodig dan het te be-
noemen. Je zult als gemeente ook de voorwaarden moeten voorschrijven om deze doelen daad-
werkelijk te realiseren. 
 
https://eazwind.com/nl/nieuws/houten-wieken 
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